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Ishøj Boligselskab 

Afdeling Stenbjerggård 

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde 

Dato:  7. maj 2024 

Tid: 19.00-21.15 

Sted: Bestyrelseshuset, Østergården 7a, 2635 Ishøj 

Deltagere: hele afdelingsbestyrelsen 

Øvrige deltagere:  

Afbud:  

Referent: Bjarne 

Pkt.:       Referat: 
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 Dagsorden 

Valg af dirigent og referent 

Godkendelse af dagsorden med ændringer 

Forretningsorden underskrives 

Informationsbrev 13 

Vaskeritilbud 

Lejekontrakt 

Punkter på det ekstraordinære 

afdelingsmøde 22. maj 

Brev til klubberne 

Brev til Niels Grill/DAB, OB og driften 

Anmodning fra Stenbjerggårds 

Modeljernbaneforening om lån af sal 1 og 

cafeen til Modeljernbanernes dag 8/11 

Biler i boliggaden 

 

 

Udstillinger og pop-ups 

 

  

Hhv. Sally og Bjarne 

Godkendt 
 

Forretningsordenen blev underskrevet 

Informationsbrevet blev godkendt 

Tilbuddet fra Nortec blev godkendt 

Lejekontrakten blev tilrettet 
 

Punkterne blev godkendt 

 

Brevet blev godkendt 
 

Brevet blev godkendt 

Anmodningen blev efterkommet 

 

 

Bjarne kontakter Morten vedr. 
håndværkerbiler i boliggaden, nøgler til 
bommene og om muligheden for at få låst 
bommene fredag til fyraften 

Sally redegjorde for sine ideer om udstillinger 
med fernisering i Glashuset og for Anne-
Grethes ide om pop-ups, og det blev besluttet 



 

 

 

13: 

 

 

14: 

 

 

 

 

15: 

 

 

 

 

 
 

16: 

 

 

 

Besøg i den tyrkiske klub 

 

 
Opfølgning på referater: 

 

 

 

 

Information fra formanden 

 

 

 

 

 

Eventuelt:  

at hvis beboere havde lyst til at lave en 
udstilling eller en pop-up, så skulle de kontakte 
afdelingsbestyrelsen. 
 

Seller ringer til Bjarne og de aftaler en 
besøgsdag. Seller oplyste også at det første 
arrangement med spilleklub formentlig bliver 
til oktober 

Altankasserne ved Glashusterrassen er blevet 
tilplantet af Bente og Sally. 
Driften har kontaktet Bjarne om de ønskede 
plantekasser ved ”galgerne”. 
Bjarne har rykket driften for få ordnet gulvet i 
elscooterrummet under broen. 
 

Et påtænkt brandmøde med AAB55, 
kommunen og politiet er blevet aflyst. 
Ejendomskontoret har fået en henvendelse om 
brug af Glashusterrassen i forbindelse med 
studenterkørsel den 28. juni mellem kl. 17 og 
19. Afdelingsbestyrelsen sagde OK, men 
påpeger at området ikke kan reserveres, og at 
man ikke kan smide andre væk. 
 

Referat af møde med DAB og OB den 3. april 
mangler OB’s godkendelse. 

 

 


